


Belangrijkste aandachtspunt mbt de contracten voor Auping en AFPRO is
aansprakelijkheid. VWS juristen moeten hierop meekijken. Vraag ligt bij VWS.
Auping verwacht aanstaande maandag CE certificering rond te hebben en wil dan ook direct
starten met productie.
Verzoek om uitspraak te doen over het gewenste productievolume (i.e. aantal FFP2
en chirurgische mondkapjes kapjes per week) waarop Team Productie zich moet
richten in de vervolggesprekken met de producenten.
Je kunt aangeven dat we ook met de machinefabrikant VMI gesprekken aangaan
voor de productie van FFP2 mondkapjes. Zij hebben reeds een machine in China
besteld om mondkapjes mee te gaan maken.
We zullen daarnaast nadere informatie inwinnen over de haalbaarheid van de casus
Limburgse Mondkapjes (Boogaard Textiles). Gisteren onder de aandacht gebracht
door gedeputeerde Ruud Burlet (Limburg) bij Eric Wiebes en Hugo de Jonge.

Materiaal
DSM is bereid PPMB te produceren in Nederland. Dat hebben zij gisteravond (met
akkoord van ) kenbaar gemaakt.
Dat zou een belangrijke stap zijn naar een robuuste waardeketen in Nederland voor de
productie van mondpakjes (FFP2 en chirurgisch). Hetzelfde materiaal kan overigens ook
gebruikt worden voor isolatiejassen.
Voorstel van DSM is dat de overheid machines koopt en dat deze uit de productie van PPMB
worden terugbetaald.
DSM is geïnteresseerd in de Taiwanese toeleverancier van machines. Je kunt in dit verband
noemen dat we gisteren een intentieverklaring hebben afgegeven voor de aanschaf van 1 of
2 machines uit Taiwan.
DSM heeft gisteravond echter ook aangegeven goede mogelijkheden te zien bij Reifenhauser
(D) om machines te kopen. Voordeel van nabijheid en bekend met het bedrijf. Voordeel ook
van turnkey oplevering. Vergelijkbare specs, maar initiële prijsopgave ongeveer het dubbele
tov de Taiwanese fabrikant (de laatste is overigens exclusief transport en expertise om de
machines in productie te stellen). Van beide partijen zijn offertes gevraagd.

Vraag die beantwoord moet worden hoe we met dit aanbod omgaan. Ook Berry Global heeft
zich bijvoorbeeld gemeld en zou de productie van PPMB op zich willen nemen.

Chirurgische mondmaskers
Je kunt aangeven dat we verschillende aanbiedingen van partijen die chirurgische
mondkapjes willen maken hebben bekeken. Nieuwe voorstellen druppelen nog binnen.
MVWS heeft dinsdag al akkoord gegeven op uitbreiding van het initiatief van de
Mondkapjesfabriek (sociale werkplaats) met 1 machine. Deze is inmiddels in bestelling.
We hebben een tweede voorstel liggen van een Italiaanse partij om productie in NL te gaan
opzetten met 6 machines. (goed voor 2,5 mln mondkapjes per week).
Je kunt aangeven dat dit voorstel een aantal onzekerheden kent. (o.a. kwaliteit van de
machines, nog geen certificering, Italiaanse tussenpartij, aanvoer van voldoende materiaal).
VWS deelt deze aarzelingen met ons.
Voorstel is wat meer tijd te nemen voor opbouw van een goed consortium. Je kunt
de mogelijkheid opperen voor een call voor proposals.

Isolatiejassen

Diagnostische testen

Organisatie (passief)
Mogelijk dat MVWS op zal brengen dat we gezamenlijk moeten kijken naar de
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verdere organisatie van Team Productie.
Ter gedachtevorming:

Een aantal van onze projecten zit nu in de fase van contractvorming. Dat brengt nieuwe
uitdagingen met zich mee waarvoor het LCH/Inkoop niet voldoende is geëquipeerd en
waarvoor daarom nu naar VWS wordt gekeken.
De verdere uitwerking van business cases voor mondkapjes en isolatiejassen brengt
nieuwe vragen met zich mee. Hoe gaan we om met aanbestedingsrecht, certificering etc.
Hoe betrekken we ook op een goede manier partijen zoals inspectie SZW?
Het is zaak dat we gezamenlijk (VWS en EZK) gaan bekijken hoe we ons werk nu moeten
organiseren zodat ook voor de buitenwacht een helder aanspreekpunt is.


